
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

” ' Г

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ
ОТ: Стоян Витанов -  общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 

Движение 21" във ВТОбС.
ОТНОСНО: Изграждане на така наречения тротоар на ул."Лазурна"

Уважаеми г-н Панов,
Наскоро медийно бе обявено като събитие на три десетилетието за 

живущите на ул. „Лазурна" изграждането та тротоар. Обекта се залага още от 
началото на първия Ви мандат, но всяка година строителството се отлага. През 
2013 г. лично Ви предложих как да бъде решен проблема. Имаше и подписка на 
граждани. Междувременно се случиха и 2 инцидента с майки с детски колички, 
като по този повод към Вас бе отправено питане.

Съгласно предложения проект за инвестиционна програма за 2021 г. за 
изграждането на т.нар. тротоар са заложени 70 000 лв. в т.ч. 7738 лв. от „целева 
субсидия" и 66 262 лв. от фонд „Приватизация т.е. реални пари.

Преди около месец беше направена първата копка в буквалния и 
преносния смисъл.

Днес, 15.02.2021 г. картината е следната:
- Ширината на тротоара варира от 160 см до 35 см в участък от 40 м.
- В средата или на една трета от ширината са разположени 13 стълба за 

осветление, които правят реално използваемата площ на тези участъци около 60 
см в най-добрия случай.

- По същия начин са разположени 5 дървета -  бор, бреза и др.
- По протежение на около 200 см ската е почти вертикален, а не е 

изградена подпорна стена. Въпрос на време -  дъжд и сняг е отсечката да бъде 
компрометирана.

Ето защо голяма част от живущите приемат „придобивката" като 
безотговорно трошене на техните, подчертавам, техните пари във вид на 
публичен ресурс, които Вие, г-н кмет управлявате. На практика т.нар. тротоар ще
бъде неизползваем в две трети от трасето. - уСт±Л
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В съответствие с изложеното са въпросите от настоящото питане, на които 
да отговорите така пунктуално, както са зададени, устно, с писмен вариант на 
отговора.

1. Защо допускате разходване на обществен ресурс преди ВТОбС да е 
взел решение за това? Какво ще стане, ако Общинският съвет не одобри този 
разход, още повече за един неизползваем тротоар?

2. Има ли проект, кой го е изготвил и одобрил. Има ли разрешение за 
строителство и от коя дата, кой осъществява строителен надзор, коя е фирмата, 
която изпълнява строителството, каква е КСС за изграждане на т.нар. „Тротоар"?

3. Кой ще понесе отговорността за недомислието, което се случва пред 
очите на стотици граждани на Велико Търново и какви са нейните конкретни 
измерения?

Моля към отговора да приложите КСС, по която се изпълнява обекта и 
договора с фирмата изпълнител.

С уважение:
Стоян Витанов
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